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Onderwerp Netwerksamenwerking WegWijs

Roosendaal

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Wethouder Van Poppel

Schriftelijke vraag

Met ingang van 2017 beschikt de gemeente over een nieuwe netwerkorganisatie, WegWijs
Roosendaal. Deze organisatie is een bundeling van krachten van de jeugdprofessionats, de
Wmoprofessionats en professionals van MEE en WijZijnTraverse. De netwerkorganisatie biedt de
inwoners kortdurende begeteiding en vraagverheldering en doorverwijzing op het brede terrein van
opvoeden, opgroeien, maatschappelijke zorg, inkomensvraagstukken.

De samenwerking met de zorgaanbieders uit het voormatige HetPunt is daarmee geenszins van
tafet, aldus de gemeente. Daarbij is eveneens aangegeven dat zorgaanbieders desgewenst een
werkruimte kunnen huren op de locatie van WegWijs Roosendaal aan de Dunantstraat.

ln het kader van de dienstverlening binnen het sociaal domein werd door HetPunt ieder kwartaat

een 'Netwerksaton' georganiseerd. Bijeenkomsten waar werd gebouwd aan de
netwerksamenwerking voor de uitvoerders in de gemeente Roosendaat, zodat zij etkaar zowet
zaketijk als persoontijk (nog) beter leren kennen en op de hoogte btijven van de laatste
ontwikketingen. Deze bijeenkomsten werden goed bezocht.

Binnen WegWijs Roosendaat worden deze bijeenkomsten niet gecontinueerd.

1. Kunt u toelichten wat hiervan de reden is?

2. Hoe wordt door WegWijs Roosendaal nu gebouwd aan de netwerksamenwerking met de

zorgaanbieders, de partners in de RTA?

3. Zijn er al zorgaanbieders die thans een werkruimte huren op de nieuwe locatie van WegWijs
Roosendaal?

Atvast dank voor uw antwoorden

Michael Yap, PvdA RoosendaaI

1. Het ktopt dat WegWijs Roosendaal niet meer deetneemt aan de Netwerksatons zoats deze

door Het Punt werden georganiseerd. Voorheen (2015) nam het toenmalig Centrum Jeugd



en Gezin deel aan het Netwerksalon binnen Het Punt. De reden dat dit nu niet meer

gebeurt is dat deze bijeenkomst werd georganiseerd door de partners die toen formeel

samenwerkten binnen Het Punt. Met het beëindigden van deze formele samenwerking is de

organisatie van deze bijeenkomsten ook veranderd. We werken nog attijd samen met de

partners die toentertijd ook binnen Het Punt werkten, maar ook met heel veel andere

partners.

2. Er wordt binnen Wegwijs dagetijks gebouwd aan en gewerkt binnen de netwerksamenwerking

Wegwijs, ook met zorgaanbieders en partners in de RTA. Op vindptaatsen en in de

gebiedsnetwerken is de afgelopen maanden verder gebouwd aan a[ bestaande

samenwerkingen en zijn nieuwe samenwerkingen ontstaan. Op verschittende ptekken in de

wijk ontmoeten netwerkpartners elkaar, wisseten kennis en informatie uit en werken aan

de best mogetijke dienstverlening voor onze burgers.

Verder is in het kader van het RTA afgesproken om - nadat het cultuurtraject dat op dit

moment toopt is afgerond - in de loop van 2017 enkete bijeenkomsten te organiseren, steeds

met een bepaatd thema (zoats bijvoorbeeld eenzaamheid of zorgmijding) en op basis van de

uitkomsten daarvan wisselende samenwerkingsattianties aan te gaan.

3. Nee, er huren momenteet geen zorgaanbieders een werkruimte binnen de Dunantstraat.

Hoogachtend,

Het coltege van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

Corné van Poppel

Wethouder Jeugd, Volksgezondheid, Wetzij n, 7org, Decentralisaties (coördinerend)
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